《琴与炉-先知性敬拜》 HARP AND BOWL - PROPHETIC WORSHIP

祝瑞莲牧师 Pastor Josie Chu

用音乐敬拜祷告攻破心思意念的战场

领受实际进入灵里的亮光,进而明白 琴与炉就是属灵争战的操作方式

Harp and bowl worship is operating in spiritual warfare through music worship which breaks down the strongholds of the mind and releases spiritual enlightenment

何谓心思意念?

心思意念是:一种固定的思考模式

What is MINDSET?

- a fixed mental attitude of one's thinking

你解释现实情形的一种观点

- your point of view of reality

是面对不同处境时所产生的一种习惯性的态度

- the way you typically respond to a situation

是一些稳固建立在我们里面的 假设或方法 形成强烈的动力 使我们依照特定的方式行事

- an established belief and imagination in our mind which drives us to think and act a certain way



Your mindset determines how you respond to different situations

你的心思意念通常是无意识的 却能够驱动你所有的行动 也能决定你生命中一连串的 各种结果

Although your thoughts are in your subconscious, it can direct your actions and determine the outcomes of your decisions in life



(箴言4:23)

23. 你要保守你心,胜过保守一切

(或作:你要切切保守你心),

因为一生的果效是由心发出。

"Above all else, guard your heart, for everything you do flows from it."

(Proverbs 4:23)



(诗篇19:14)

14. 耶和华我的盘石,我的救赎主啊,愿我口中的言语、心里的意念在你面前蒙悦纳。

"May these words of my mouth and this meditation of my heart be pleasing in your sight, Lord, my Rock and my Redeemer." (Psalms 19:14)

读神的话语,为要对齐神的话语 认同而非理解,让我们的心思意念 透过神的话语 明亮,洁净,真实

Read God's word in order to align with God
To identify not just to understand
Through His word we become
radiant, pure and true

敬拜~是认同神的所是

代祷~则是认同神应许要做的事

WORSHIP: aligns us with who God is

INTERCESSION: aligns us with what God has promised to do

以神为中心的属灵争战

就是与神的心认同

The spiritual warfare of making God the focus is identifying with the heart of God

琴与炉的恩膏和职分

敬拜 代祷 祭司 君王

The office of HARP AND BOWL is:
WORSHIP INTERCESSION PRIESTHOOD KINGSHIP

(启示录 5 : 8)

【这羔羊前来,从坐宝座的右手里 拿了书卷。他既拿了书卷,四活物 和二十四位长老就俯伏在羔羊面前 各拿着琴和盛满了香的金炉 这香就是众圣徒的祈祷。

"And when he had taken it, the four living creatures and the twenty-four elders fell down before the Lamb. Each one had a harp and they were holding golden bowls full of incense, which are the prayers of God's people." (Revelation 5:8)

(启示录 5:9)

【他们唱新歌,说:你配拿书卷, 配揭开七印;因为你曾被杀, 用自己的血从各族、各方、各民、 各国中买了人来,叫他们归于神。】

"And they sang a new song, saying: "You are worthy to take the scroll and to open its seals, because you were slain, and with your blood you purchased for God persons from every tribe and language and people and nation." (Revelation 5:9)

(启示录 5:10)

【又叫他们成为国民,作祭司归于神, 在地上执掌王权】

"You have made them to be a kingdom and priests to serve our God, and they will reign on the earth." (Revelation 5:10)

何谓琴与炉? WHAT IS HARP AND BOWL?

琴与炉---宝座前的敬拜 琴...对神的敬拜与音乐 炉...圣徒的祷告

Harp and bowl — worship before the Throne

Harp: worship and music to God

Bowl: prayers of the saints

- 一个敬拜者明白神的同在
- 一个代祷者明白神的旨意

- A worshipper who understands the presence of God
- An intercession who knows the will of God

我们献上.....神赐下.....我们回应



A continual cycle of:

- -our worship ascending
- -God's response descending
- -then we offer up our worship as a response

献祭进入神的同在【敬拜】

Offering of worship leads us into the Presence of God - WORSHIP

将众人的需要带到神面前【祷告】

Bringing prayer requests before God - PRAYER

敬拜方式的更新 The renewed worhsip

•由摩西的会幕转变到大卫的会幕 From the Tabernacle of Moses to the Tabernacle of David

•由旧约圣殿的敬拜转变到新约圣殿的敬拜 From Old Testament temple worship to the New Testament worship

•由这个世代的敬拜转变到

神降临那个世代的敬拜

From worship of this generation to the worship of the COMING of GOD generation

琴与炉 开启神启示奥秘的一把論匙

Harp and Bowl is the key to the revelation and mysteries of God

圣灵的运行环绕 神宝座,神荣耀彰显,天门开启,与天连线

- The Holy Spirit moving around the Throne of God
- The revelation of the glory of God
- The gate of heaven being opened up
- The connection to the heavenly antenna

先见/先知性敬拜事奉:

羔羊站立兴起-书卷展开。

学习在【先知性】的音乐与歌唱底下

领受神的心意。

Seer/ Prophetic worship:

The Lamb standing up, opening the scroll Prophetic worship is listening to and receiving the will of God through music and songs

领受者宣告神的心意 传达听见的声音

Worshipper is to declare what he hears as the heart of God

带领者协助人们,对神表达爱慕,

渴望以及自由的领受神的爱,

安慰,医治,更新!

The worship leader is to lead the congregation express their adoration and hunger to God freely, and bring down comfort, healing and renewal.

在敬拜中与神荣耀的相遇 带下神的心意 属天的能力

Through worship to encounter the glory of God,
Bring forth the revelation of God,
And the power from above

主要是透过音乐

寻得表达的方式

Though the channel of music as a way of communication

琴与炉: 先知性的敬拜

带下先知性祷告的果效

Harp and Bowl:

Prophetic worship which brings forth prophetic ministry

借着祷告使人心的隐情被显露出来

得释放 医治 更新

Through prayer reveals the unspoken things of the heart and in turn leads to:

Release, healing and renewal

(哥林多前书14:25)

他心里的隐情显露出来,就必将脸伏地敬拜神

说:神真是在你们中间了。】

"as the secrets of their hearts are laid bare. So they will fall down and worship God, exclaiming, "God is really among you!" (1 Corinthians 14:25)

敬拜者 +代祷者

带下神同在 明白神的旨意 来自训练 来自服事 来自领受 …

需要时间

Worshipper + intercessor bring down the presence and the will of God

It comes from training, ministering, and receiving… it requires TIME